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جلسه سران قوا به میزبانی پزشکیان برگزار شد
جلسه سران قوای مجریه، مقننه و قضاییه صبح دیروز با حضور مسعود 
پزشکیان، محمدباقر قالیباف و حجت الاسلام غلامحسین محسنی اژه ای در 
نهاد ریاست جمهوری برگزار شد. پزشکیان، قالیباف و محسنی اژه ای آخرین 

مسائل و برنامه ها برای پیش برد امور را بررسی کردند.

با صدور حکمی از سوی پزشکیان
۴ عضو شورای عالی استاندارد منصوب شدند

رئیس جمهور بنا به پیشنهاد رئیس سازمان ملی استاندارد ایران، علی 
کبر صالحی، جعفر توفیقی داریان، محمد علی اخوان بهابادی و اسکندر  ا
زند را به مدت ۴ سال به عنوان اعضای شورای عالی استاندارد منصوب کرد.
کبر صالحی، جعفر توفیقی  مسعود پزشکیان در این حکم ضمن انتصاب علی ا
داریان، محمدعلی اخوان بهابادی و اسکندر زند به عنوان اعضای شورای عالی 
استاندارد، آورده است: انتظار دارد با اتکال به خداوند متعال و در چارچوب 
قانون اساسی، اهداف سند چشم انداز، سیاست های کلی مصوب مقام معظم 
رهبری)مدظله العالی(، برنامه هفتم پیشرفت و رعایت منشور اخلاقی کارگزاران 
دولت چهاردهم؛ ضمن حضور فعال و مستمر در جلسات شورا و تشریک مساعی 
سایر اعضای محترم، با اتخاذ سیاست های راهبردی متناسب و بهره گیری از 
توانمندی های علمی و فناوری های نوین در فراهم نمودن زمینه های تقویت و 

توسعه نظام استاندارد در کشور اهتمام ویژه مصروف دارید.

المیادین به نقل از یک منبع دیپلماتیک:

کید کرد هرگز با شروط دولت ترامپ  تهران به لاوروف تا
کره نمی شود وارد مذا

یک منبع دیپلماتیک اعلام کرد که تهران به وزیر خارجه روسیه گفته که هرگز 
کره هسته ای با واشنگتن نخواهد شد. به  با شروط دولت کنونی آمریکا وارد مذا
گزارش ایسنا، یک منبع دیپلماتیک عالی رتبه دیروز شنبه در گفت وگو با شبکه 
خبری »المیادین« اظهار کرد: »سرگئی لاوروف«، وزیر خارجه روسیه در سفر 
کرات هسته ای از طریق کانال های  به تهران آمادگی خود را برای پیشبرد مذا
دیپلماتیک با واشنگتن اعلام کرد.این منبع گفت: تهران با وجود استقبالش 
کید کرد که هرگز با شروط دولت ترامپ وارد  از ابتکار عمل روسیه به لاوروف تا

کره با واشنگتن نخواهد شد. مذا

سخنگوی دولت: 
زبان فارسی سنگر تمامیت سرزمینی ماست

فاطمه مهاجرانی سخنگوی دولت درخصوص   
سوء تفاهم های ایجاد شده درخصوص آموزش 
زبان های مادری در برنامه آموزشی مدارس، به 
ایرنا گفت: در کشور ما، زبان فارسی به عنوان زبان 
رسمی شناخته می شود و طبق اصل ۱۵ قانون 
اساسی، آموزش ادبیاتِ زبان های مادری به عنوان 
کید براینکه زبان  یکی از وظایف قانونی مورد توجه قرار گرفته است.وی با تأ
فارسی سنگر اصلی تمامیت سرزمینی ماست، افزود: دولت همواره بر اهمیت 
کید کرده  زبان رسمی، چه در آموزش، چه در دانشگاه ها و چه در ادارات تأ
کرد:  کید  است. سخنگوی دولت در بخش دیگری از صحبت های خود تأ
هیچ گونه نگاهی نسبت به رسمی کردن سایر زبان ها وجود ندارد اما باید به 
ادبیات زبان های مادری در ایران به عنوان بخشی از میراث فرهنگی کشور 
توجه کنیم.مهاجرانی در پایان تصریح کرد: ما باید بیشتر روی آموزش ادبیات 

زبان های مادری کار کنیم، درحالی که زبان رسمی کشور فارسی است.

ثبت نام ۴۲ نفر در انتخابات میان دوره ای خبرگان
 دبیر ستاد انتخابات کشور از ثبت نام ۴۲ نفر در 
انتخابات میان دوره ای مجلس خبرگان رهبری در 
و  داد  خبر  جنوبی  خراسان  و  شرقی  آذربایجان 
گفت: درصورت ابلاغ قانون جدید همه فرایندهای 

طی شده متوقف می شود.
مهلت  پایان  به  اشاره  با  اسلامی  محسن 
نام نویسی داوطلبان انتخابات میان دوره ای ششمین دوره مجلس خبرگان 
رهبری در روز ۱۶ اسفند، گفت: در نهایت ۱۱ نفر از حوزه انتخابیه آذربایجان 
کردند. وی در تشریح جزئیات  شرقی و ۳۱ نفر از خراسان جنوبی ثبت نام 
ثبت نام کنندگان، اظهار کرد: از مجموع ۴۲ نفری که ثبت نام کردند، ۱۰ درصد 

دارای سابقه نمایندگی مجلس خبرگان رهبری در دوره های گذشته هستند.
کشور در ادامه، با بیان اینکه مدت زمان فعالیت  دبیر ستاد انتخابات 
شورای ششم اسلامی شهر و روستا در قانون جدید به مدت ۱۰ ماه تمدید و به 
اواخر خرداد ۱۴۰۵ موکول شده است، گفت: براساس قانون، ۲ زمان را به مجلس 
شورای اسلامی و شورای نگهبان ارسال می کنیم. این زمان به عنوان زمان 
نهایی برگزاری انتخابات شوراهای اسلامی کشور خواهد بود که اطلاع رسانی 

می شود؛ پیش بینی ما این است که تاریخ جدید در سال ۱۴۰۵ خواهد بود.

مدیرعامل بیمه سلامت ایران:
۱۰ همت بابت مطالبات داروخانه ها پرداخت شد

مدیرعامل بیمه سلامت ایران گفت: حدود ۱۰ هزار میلیارد تومان بابت 
مطالبات داروخانه ها از ابتدای سال جاری تا پایان آذرماه پرداخت شده است 

و بدهی مربوط به ماه های دی و بهمن نیز به زودی تسویه می شود.
و  محمدمهدی ناصحی اظهار داشت: بیمه سلامت خدمات دارویی 
درمانی را پوشش می دهد و در سال ۱۴۰۴ تلاش می کنیم منابع مالی موردنیاز 
برای پرداخت بدهی ها براساس یک برنامه هدفمند تامین شود.مدیرعامل 
گیر شدن بیمه برای  کرد: این اقدام موجب فرا بیمه سلامت ایران اظهار 
آحاد مردم و پوشش بیمه ای جامع در سطح کشور خواهد شد.وی درباره 
پیش بینی رشد ۴۶ درصدی اعتبارات بیمه سلامت در سال ۱۴۰۴ نسبت 
دیگر  و  دارویی  اعتبارات  محور  برنامه  و  منطقی  صرف  گفت:  امسال،  به 
حمایت های درمانی ازجمله اولویت های اصلی سازمان بیمه سلامت در سال 
آینده است.ناصحی با اشاره به نقص بیمه ها در ارائه خدمات حمایت دارویی، 
 ، تصریح کرد: سازمان بیمه سلامت با یک برنامه هدفمند به رغم نوسان نرخ ارز
مطالبات داروخانه ها در زمینه عرضه دارو را تا پایان آذرماه امسال پرداخت 
کرده است.مدیرعامل بیمه سلامت درباره صندوق حمایت از بیماران خاص 
نیز گفت: هشت هزار و ۴۰۰ میلیارد تومان اعتبار صندوق در سال جاری است 
گروه بیماری خاص و صعب العلاج را تحت  که این صندوق ۱۰۷  به نحوی 
پوشش دارد.به گفته وی، برخی خدمات و داروهای بیماران خاص و مبتلا به 

سرطان به صورت ۱۰۰درصد تحت پوشش بیمه هستند.

از  یکی  دیروز  ایران  نفت  ملی  شرکت 
نفت  صنعت  تاریخ  قراردادهای  بزرگ ترین 
را با شرکت های پتروپارس، قرارگاه سازندگی 
خاتم الانبیا، اویک و مپنا به ارزش حدود ۱۷ 

میلیارد دلار امضا کرد. 
ملی  شرکت  مدیرعامل  بورد،  حمید 
پزشکیان،  مسعود  حضور  با  ایران  نفت 
وزیر  ک نژاد،  پا محسن  رئیس جمهوری، 
کمیسیون  رئیس  احمدی،  موسی  نفت، 
از  جمعی  و  اسلامی  شورای  مجلس  انرژی 
هفت  مجلس  نمایندگان  و  ارشد  مدیران 
قرارداد طرح فشارافزایی پارس جنوبی )هفت 
هاب( را با حمیدرضا ثقفی، مدیرعامل گروه 
فرمانده  عابد،  عبدالرضا  سردار  پتروپارس، 
سعید  الانبیاء،  خاتم  سازندگی  قرارگاه 
صندوق های  هیأت رئیسه  رئیس  خوشرو، 
بازنشستگی، پس انداز و رفاه کارکنان صنعت 
نفت و محمد اولیا، مدیرعامل گروه مپنا امضا 

کرد.
براساس این قراردادها، شرکت پتروپارس 
قرار است هاب های ۱ و ۷ را به ارزش حدود ۴.۸ 
خاتم الانبیا  سازندگی  قرارگاه   ، دلار میلیارد 
هاب های ۳ و ۶ به ارزش بیش از ۴.۹ میلیارد 
، شرکت مهندسی و ساختمان صنایع  دلار
نفت )اویک( هاب های ۲ و ۵ به ارزش حدود 
۴.۸ میلیارد دلار و گروه مپنا )شرکت نیرپارس( 
هاب ۴ به ارزش بیش از ۲.۳۶ میلیارد دلار را 
اجرا کنند. درمجموع ارزش قرارداد این هفت 

هاب حدود ۱۷ میلیارد دلار خواهد بود.

ح فشارافزایی در میدان  ناحیه بندی طر
مشترک پارس جنوبی

هاب  هر  ارائه شده،  جزئیات  براساس 
و  فاز  چند  شامل  طرح  این  در  فشارافزایی 
منطقه می شود، به طوری که هاب یک شامل 
فازهای ۱۲B ،۱۱B ،۱۲A و ۱۱A، هاب دوم شامل 
شامل  سوم  هاب   ،۲۱ و   ۳  ،۱۶  ،۱۵ فازهای 
فازهای ۱، ۵، ۱۷ و ۱۸، هاب چهارم شامل فاز ۲، 

۱۹AB ،۱۹C، ۲۰ و ۶، هاب پنجم شامل فازهای 
۱۳BD ،۱۰ ،۱۳AB و ۱۴AC، هاب ششم شامل 
فازهای ۲۴B ،۲۳ ،۲۴A ،۲۲ ،۱۱ و ۱۴BD و هاب 
هفتم شامل فازهای ۴، ۷، ۸ و ۹ پارس جنوبی 
است. براساس این قرارداد قرار است ۱۴ سکوی 
پارس جنوبی  فازهای  برای  گاز  فشارافزای 

تعریف، ساخته، نصب و راه اندازی شود.
میلیارد   ۲ ظرفیت  با  فشارافزا  سکوهای 

فوت مکعب قابلیت فشارافزایی به میزان ۹۰ بار 
دارند. هدف ایران این است که سکوی فشارافزا 
را در یاردهای ساحلی خود بسازد، اما از آنجا که 
این سکو حدود ۲۰ هزار تن وزن خواهد داشت 
و در ایران سابقه و تجربه مهندسی تفصیلی، 
ساخت و نصب سکو با وزن بیش از ۷ هزار تن 
زیرساخت های  باید  بنابراین  ندارد،  وجود 

موجود در کشور ارتقا داده شود.

جزئیات قراردادهای ۱۷ میلیارد دلاری 
ح  فشارافزایی پارس جنوبی با چه شرکت هایی امضا شد؟ طر

رئیس جمهور، مصرف بی رویه و نامناسب را یکی از مشکلات 
اصلی جامعه در حوزه انرژی عنوان کرد و افزود: باید با مدیریت 
و پرهیز از مصرف بی رویه، مشکلات ناشی از کمبود و ناترازی در 
حوزه انرژی را حل کنیم و با همکاری و مشارکت مردم حتما این 

کار را انجام خواهیم داد.
قراردادهای  امضای  آیین  در  شنبه  روز  پزشکیان  مسعود 
گازی مشترک پارس جنوبی به ارزش  طرح فشارافزایی میدان 
، با عذرخواهی از مردم بخاطر مشکلات ناشی  ۱۷ میلیارد دلار
را  گفت: زمستان سختی  برق،  و قطعی های  انرژی  ناترازی  از 
گذراندیم درحالی که به هر علتی ذخایر نفت و گاز در مخازن برای 
پوشش نیروگاهی کم بود، البته عزیزان در وزارت نفت و نیرو با 
تلاش زیاد توانستند با افزایش تولید کمبودها را جبران و این دوره 

سخت را پوشش دهند و مردم در زمستان بدون گاز نماندند.

پایان هدررفت گازهای مشعل تا سال آینده
رئیس جمهور با بیان اینکه متأسفانه به مصرف بی رویه عادت 
کرده ایم درحالی که می توانیم با اقدامات درست و صرفه جویی 
کنیم تا ضررهای بعدی را نداشته باشیم،  مصرف را مدیریت 
گفت: در این زمینه اقدامات خوبی در زمینه تولید انرژی درحال 
انجام است و درخصوص جمع آوری گازهای فلر که سال هاست 
در خوزستان به هدررفته و می سوزد، تلاش های زیادی انجام 
شده است. حدود ۴۰ میلیون مترمکعب از این گازها جمع آوری 
و کنترل شده است و با برنامه ریزی های انجام شده ۴۰ میلیون 
مترمکعب در فاز دوم و تا اردیبهشت ماه نیز ۴۰ میلیون مترمکعب 
دیگر کنترل خواهد شد و تا پایان سال دیگر شاهد سوختن گاز 
فلرها که هم هدررفت انرژی است و هم آلودگی وسیعی ایجاد 
می کند، نخواهیم بود. پزشکیان با قدردانی از تلاش های انجام 
، نفت گاز و بنزین در  شده برای افزایش تولید در بخش نفت، گاز
ماه های گذشته، گفت: مشکلات را به مرور حل می کنیم و امروز 
هم سرمایه گذاری بیش از ۱۷ میلیارد دلاری در این زمینه نشان از 
تلاش برای تامین نیازها در آینده است که بتوانیم ثبات و پایداری 

را در آینده این حوزه داشته باشیم.
کید کرد: بدنبال این هستیم که با مدیریت  رئیس جمهور تأ
، بهره وری را افزایش دهیم  و کاهش مصرف نفت، گاز و نفت گاز
ک )خورشیدی و بادی( برای  و با استفاده بیشتر از انرژی های پا
تامین برق گرمایش و سرمایش، تولیدات نفت و گاز را در بازارهای 
راستا  بفروشیم. در همین  با قیمت های مناسب  بین المللی 

برنامه ریزی های خوبی برای تولید بیش از ۴۰ هزارمگاوات انرژی 
گر بتوانیم  خورشیدی حرارتی و انرژی بادی صورت گرفته است. ا
گرمایش و سرمایش را از برق خورشیدی و بادی استفاده کنیم 
می توانیم تولیدات نفتی و گازی خود را با قیمت های مناسب 
در بازار بین المللی بفروشیم و به طور طبیعی وضعیت اقتصادی 
ما بهتر می شود که البته این کارها زمان می خواهد اما مصمم 

هستیم که این مشکلات را حل کنیم.

امید دشمنان به اختلافات داخلی ما است 
پزشکیان با اشاره به تهدیدات آمریکا مبنی بر افزایش فشار 
به ایران و اعمال تحریم های جدید، افزود:آمریکایی ها، ترامپ یا 
هرکسی که ادعا می کند می تواند با به صفر رساندن فروش نفت، 
ایران را زمین گیر کند، امیدشان به اختلافات داخلی ما است و 
گر ما دست به دست هم دهیم و اتحاد داشته باشیم و از دعوا و  ا

تفرقه پرهیز کنیم، به هدف خود نخواهند رسید.
گر باهم  وی افزود: بارها گفته ام و اعتقادم بر این است که ا
وحدت داشته باشیم، اختلافات را کنار بگذاریم و مسیر درست 
را براساس منطق و علم حرکت کنیم و مشارکت داشته باشیم 
می توانیم مشکلات را حل کنیم. بدنبال این نیستیم که مقصر 
چه کسی است بلکه بدنبال این هستیم که مشکل کجا است و 

چگونه می شود این مشکل را حل کرد.
مشکلات  بر  غلبه  برای  اینکه  بر  کید  تأ با  رئیس جمهور 
و  و پرورش، بهداشت  آموزش  درحوزه های مختلف همچون 
درمان، نفت و گاز، صنعت و تجارت و ارتباطات برنامه هایی آماده 
شده است، گفت: به دنبال ایجاد یک زبان و نگاه مشترک هستیم 
تا با همدلی و همراهی کارها را انجام و این برنامه ها را عملیاتی 
گر قرار باشد برنامه ای داده شود و طرف مقابل بگوید  کنیم. ا
گر حرکت نکنیم  برنامه من بهتر است، نمی توانیم حرکت کنیم و ا

وضعیت روزبه روز بدتر می شود.
پزشکیان با بیان اینکه وقتی تعداد برنامه ها متعدد باشد و ما 
نتوانیم به یک زبان و نگاه مشترک برسیم، کارها پیش نمی رود، 
گفت: کارشناسان باید با هم به تفاهم برسند. وقتی که تفاهم 
کردیم، باید روی تصمیم مشترکی که گرفته شده، ایستادگی کنیم 
و برای انجام آن تلاش کنیم. وقتی یک راهکار مشخص ایجاد شد 
و همه با آن هماهنگ شدند؛ جامعه می تواند در مسیر درست 
گر ناهماهنگی و اختلاف و تفرقه وجود  قرار گرفته و جلو برود اما ا

داشته باشد ما به هدف نخواهیم رسید.

رهبری  کشور  در  وقتی  معتقدم  کرد:  کید  تأ رئیس جمهور 
وجود دارد همه باید با نظرات و دیدگاه های اعلام شده از طرف 
رهبر هماهنگ و همراه باشند درغیر اینصورت در جامعه هرج و 
مرج می شود و نمی توانیم به هدفمان برسیم. ما یاد نگرفته ایم 
در گفت وگو با یکدیگر هم افزایی داشته باشیم، هرکسی به دنبال 
این است که حرف و نظر خود را بیان و روی آن پافشاری کند و 
گر با نظر او مخالفت شود، طرف مقابل خائن، جاسوس و بد و  ا

ضد قلمداد می شود.

ضرورت هم افزایی در رفتار و گفتار 
پزشکیان افزود: باید بتوانیم در گفت وگو به یک هم افزایی 
برسیم و هرکسی از زاویه دید خود به موضوع نگاه نکند، برای حل 
مشکلات به یک نظر و دیدگاه مشترک برسیم، به یکدیگر کمک 
کنیم، در گفت وگو و رفتار هم افزا باشیم تا بتوانیم در مسیری که 

انتخاب کرده ایم با قدرت حرکت کنیم.
و  پروژه ها  اجرای  شدن  طولانی  به  اشاره  با  رئیس جمهور 
خسارات ناشی از آن، گفت: رهبری نیز نسبت به طولانی شدن 
اجرای بعضی از پروژه ها که تصمیم گیری آن ۴ تا ۶ سال به طول 
انجامیده است، انتقاد کردند، معنی ندارد که تصمیم گیری برای 
اجرای پروژه ای ۴ تا ۶ سال طول بکشد وقتی فرصت ها از دست 
گر  گر بهترین کار را هم انجام دهیم دیگر فایده ندارد.کار ا بروند، ا
به موقع و در زمان مناسب نباشد و در باورهای ما درست شکل 

نگیرد دیگر به درد نخواهد خورد.
پزشکیان درمورد اجرایی و عملیاتی شدن قراردادهای امضا 
شده، گفت: تلاش می کنیم این چرخه را تا جایی که ممکن است 
گر مشکلی در این زمینه  کوتاه کنیم. امیدواریم تا قبل از عید ا
هست حل شود و پیمانکاران کار را زودتر شروع کنند تا در زمان 

مشخص یا حتی زودتر به اهداف خود دست پیدا کنیم.

ضرورت تشکیل پویش کاهش مصرف آب
 ، رئیس جمهور همچنین با اشاره به تنش شدید آبی در کشور
درجه  دو  پویش  در  مردم  و  رسانه ها  همکاری  از  قدردانی  با 
کمتر دمای محیط، گفت: ما الان در تنش شدید آبی هستیم 
گر نتوانیم مصرف آب را در تهران و شهرستان ها کنترل کنیم و  ا
مصرف بهینه نداشته باشیم قطعا مشکل پیدا می کنیم باید 
پویش دیگری برای مصرف بهینه آب داشته باشیم تا بتوانیم 

برنامه هایی که داریم را انجام دهیم.

رئیسجمهور:

مصرف بی رویه از مشکلات اصلی حوزه انرژی است

اخبار   روز

سکوهای فشارافزا 
با ظرفیت ۲ میلیارد 
فوت مکعب قابلیت 
فشارافزایی به میزان ۹۰ 
بار دارند. هدف ایران 
این است که سکوی 
فشارافزا را در یاردهای 
ساحلی خود بسازد، 
اما از آنجا که این سکو 
حدود ۲۰ هزار تن وزن 
خواهد داشت و در 
ایران سابقه و تجربه 
مهندسی تفصیلی، 
ساخت و نصب سکو با 
وزن بیش از ۷ هزار تن 
وجود ندارد، بنابراین 
باید زیرساخت های 
موجود در کشور ارتقا 
داده شود

پزشکیان با اشاره 
به تهدیدات آمریکا 
مبنی بر افزایش فشار 
به ایران و اعمال 
تحریم های جدید، 
گفت:آمریکایی ها، 
ترامپ یا هرکسی که 
ادعا می کند می تواند با 
به صفر رساندن فروش 
نفت، ایران را زمین 
گیر کند، امیدشان به 
اختلافات داخلی ما 
گر ما دست  است و ا
به دست هم دهیم و 
اتحاد داشته باشیم و از 
دعوا و تفرقه پرهیز کنیم، 
به هدف خود نخواهند 
رسید

جانشین نیروی زمینی ارتش گفت: نیروهای مسلح، به ویژه ارتش، در هر شرایطی آماده دفاع از 
آرمان های نظام مقدس جمهوری اسلامی و حفظ حدود و ثغور کشور هستند.

امیر سرتیپ نوذر نعمتی درباره اقتدار دفاعی نیروهای مسلح گفت: برگزاری رزمایش ها در واقع 
پیامی اطمینان بخش است که جمهوری اسلامی ایران در ثبات و آمادگی کامل به سر می برد. 
نیروهای مسلح جمهوری اسلامی ایران، به ویژه ارتش در هر شرایطی آماده دفاع از آرمان های نظام 

مقدس جمهوری اسلامی و حفظ حدود و ثغور کشور است.
وی درباره امنیت مرزها گفت: هماهنگی بسیار خوبی بین نیروی زمینی ارتش جمهوری اسلامی 
و سپاه پاسداران در مرزهای زمینی و در کل مرزها با فرماندهی مرزبانی و مرزبانان عزیز انتظامی 
، هنگامی که امنیت برقرار باشد، به معنای وجود امنیت کامل در مزرها  مستقر وجود دارد. در کشور

است. در مرزها مشکل خاصی نداریم و از تجهیزات به روز برای پایش مرزها استفاده می کنیم.
جانشین نیروی زمینی ارتش درباره انسداد مرزهای کشور گفت: در بحث انسداد مرز بنا به 
ماموریتی که داریم کار از یک سال پیش شروع شده و به شدت ادامه دارد. ما لایه های مختلفی از کار 

را پیش برده ایم که در واقع مجموعه ای به هم پیوسته است.
سازندگی  قرارگاه  ارتش،  زمینی  نیروی  مهندسی  گروه  چهار  افزود:  نعمتی  سرتیپ 
کارگاه در شرایط سخت آب و هوایی مشغول به  خاتم الانبیاء)ص(، ۸شرکت تولید قطعات و ۲۰ 
فعالیت در پروژه انسداد دیوار مرزی هستند. وی ادامه داد: مردم تنها بخش فیزیکی و ظاهری 
دیوار را می بینند درحالی که انسداد مرز یک مجموعه کامل است که چند مؤلفه را با هم درنظر دارد. 

بنابراین در این مسیر در حال کار هستیم و براساس برنامه ای که وجود دارد کار را پیش می بریم.

جانشین نیروی زمینی ارتش: 

نیروهای مسلح  در هر شرایطی آماده دفاع از کشور هستند


